
Ik ben tegen de uitrol van het 5G netwerk.  Erg veel mensen ondervinden nu al hinder van draadloze 
communicatie en er zijn vele wetenschappers die waarschuwen voor de gevaren van 5G. Er zijn vele 
onderzoeken hiernaar gedaan en de overheid heeft de plicht om deze wetenschappelijke onderzoeken 
serieus te nemen. 5G mag er absoluut niet komen, het brengt de volksgezondheid in gevaar en ik maak 
me grote zorgen om de gezondheid van onze kinderen. Kinderen absorberen wifi straling 20 keer meer 
dan volwassenen!

5G moet worden tegen gehouden! Ik zeg NEE tegen 5G!!!!


